
   

    
Møtebok Hobøl og Tomter menighetsråd    

Torsdag 12.03.24 kl. 18.30-20.00 på Tomter menighetstråd 
 

Besøk av biskop i forbindelse med Bispevisitas 
  
  
Konstituering:   
  
Til stede: 
Faste representanter: Ane Frogner Risan, Johnny Spernes, Lisbeth Melvær, Anne-
Grethe Slettevold Meling, Tove Marie Opsahl Halset, Jan Semb Mathisen, Hans 
Vidar Solheim Karlsen, Øyvind Garsjø, sokneprest Svein F Elgvin og daglig leder 
Terje Stenholt   
Vararepresentant Ingebjørg Margrethe Vold Kolstad. 
Gjester: Biskop Kari M Alsvåg, kirkefagsjef Dag Kjetil Hartberg, kirkeverge Anne-
Grethe Larsen og prost Kjartan Bergslid. 
  
 
Saksliste:   
 
16/24 – Møte med biskop Kari Mangrud Alsvåg. Leder innleder. Ferskt råd. 
Kirkebygg og inventar. Universell utforming. Streaming til HBBS. Organiseringen slik 
den er nå og slik den var i første del av forrige MR-periode. Lokal tilstedeværelse. 
Bygge menighet og ikke bare bruke tid på administrative saker. Kirken ut til folket 
(Tro-Hopp-Kjærlighet) m.m. Hvordan få de i aldersgruppa 15-65 år som 
kirkegjengere? Hva kan vi gjøre overfor flyktninge-mottaket. Gudstjenesteplanen for 
sommeren.  
Leder; Fortalte om rådets sammensetning, konstituering av utvalgene. Fikk 
planlegging av Bispevisitas «rett i fanget». Kred. til tidligere menighetsråd for alt de 
fikk til i sin periode. Daglig leder er vi glade for. 
Fortalte kort om hva rådsmedlemmene sa var viktig for de, når de stilte til valg sist 
høst.  
Kirkekaffe er viktig. Byggene våre kan bli mer universelle og være mer tjenlig å 
bruke. 
Biskop Kari; Ønsker å gi anerkjennelse til rådet. Takker for at dere legger ned 
arbeid i kirken. Godt å være her. Fin dag med mange gode møter. Historien og 
røttene er viktige, og vi har blitt minnet om det dag 1 av visitasen. Utfordrer alle i 
rådet til å si litt hva de ønsker/er opptatt av: Alle i rådet fikk presentere seg og 
fortelle. 
Respons: Barne- og ungdomsarbeid: Viktig å tenke «noe nytt». Ikke sikkert alt som 
fungerte når vi var unge fungerer nå. Viktig med samarbeid med andre 
organisasjoner (Røde kors, Frivilligsentralen osv.). Her i H/T skjer det mye bra 
allerede på mange områder. Skole-barnehage-kirkesamarbeid er også viktig- og en 
nøkkel til mer samarbeid inn mot trosopplæringsarbeidet. Lovverket rundt 



trosopplæringsarbeidet er under oppmykning/endring. Viktig å opprettholde 
punktuelle tiltak for alle årskull fortsatt. Må være tilbud til alle medlemmer mellom 
dåp og konfirmasjon. Frivillige på sykehjemmet er et tips. Utfordringer med adkomst 
til kirkebygg støtter jeg dere i. Det er håp om å få gjort endringer. Biskopens 
påtegninger vil gjerne gi anledning til det. Riksantikvar er siste instans for 
godkjenning av endringer i Middelalderkirker. 
 
Kirkefagsjef: Fortalte om den digitale plattformen «Kirka vår». Et verktøy for å jobbe 
godt strategisk for råd og ansatte. Statistikk. Strategidokumenter. Alle 
rådsmedlemmer har fått epost om pålogging. Anbefaler dere å teste det.  
 
Jan Mathisen: Minner om at vi er sammen i prostiet om å invitere til gudstjeneste i 
Heli kirke 2 ganger i året for- og sammen med mennesker med 
funksjonsnedsettelser. 
 
Terje Stenholt: Hadde «glemt» at det var store utfordringer med å få kandidater til å 
stille til valg i menighetsrådet sist høst. Det må være fordi dere som sitter i rådet nå, 
er så dedikerte, ivrige og fine å samarbeide med. Dere møter på alle møter, og stiller 
opp når dere kan. Imponerende flott råd å jobbe sammen med!     
  

 

17/24 – Eventuelt 

- Ingen saker. 

 

Hobøl/Tomter 12.03.24 
 
 
 
Anne-Grete Slettevold Meling   Terje Stenholt 
Leder       Sekretær/Daglig leder 
 


